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Protokół z XXIII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 01.03.2021 r. 

 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.34 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokólant obrad: M. Tarkowska 

 

Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII Posiedzenia Rady w dniu 01.02.2021 r.  

4. Bezpieczeństwo i utrzymanie porządku na terenie dzielnicy. 

5. Działania Rady, otrzymana korespondencja oraz istotne informacje dotyczące 

spraw dzielnicy.  

6. Stanowiska Rady w sprawie planowanej budowy zespołu budynków 

wielorodzinnych obok Ogrodu Botanicznego. 

7. Propozycje zadań sportowych w okresie wakacyjnym na terenie dzielnicy 

(zgodnych z projektem BO "Aktywny Lublin". 

8. Przeznaczenie rezerwy celowej dzielnicy na rok 2021 – cd. informacji, dyskusja, 

podjęcie Uchwały. 

9. Zapewnienie dostępności dla osób niepełnosprawnych do strony dzielnicy 

Sławin oraz do siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie poprosiła o wypełnienie 

elektronicznej ankiety - listy obecności na posiedzeniu. Stwierdzono, że w tym 

momencie w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1). 

W posiedzeniu jako gość uczestniczyła też radna Rady Miasta J. Mach, radny Rady 

Miasta M. Bubicz oraz dzielnicowy Straży Miejskiej S. Stadnicki (zał. nr 2). 

Ad 2.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała, czy są 

propozycje zmian w stosunku do wersji przekazanej przed posiedzeniem. Przyjęto 

porządek posiedzenia, wyniki głosowania – zał. nr 3. 
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Ad 3. 

O godzinie 18.43 do posiedzenia dołączył D. Starczewski (na liście obecność 

uzupełniono ręcznie).  

Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z XXII posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin w dniu 01.02.2021 r. Ponieważ uwag nie było, to poddała 

projekt protokołu pod głosowanie. Protokół został przyjęty jednogłośnie (13 głosów 

za).   Wyniki głosowania – zał. nr 4. 

 

Ad. 4. 

 Dzielnicowy Straży Miejskiej S. Stadnicki poinformował, że nie było zgłoszeń      

od mieszkańców dotyczących istotnych spraw bezpieczeństwa na dzielnicy.       

Na bieżąco straż miejska monitorowała właściwe parkowanie samochodów         

na ulicach (szczególnie przy ul. Bukszpanowej), odśnieżanie (m.in. schodów 

pomiędzy ul. Relaksowa a Altanową), Nawiązał też do sprawy stwarzających 

zagrożenie trzech drzew przy ul. Sławinkowskiej (w pobliżu wjazdu do Stokrotki) 

oraz poinformował, że na ul. Tarasowej pojawił się nowy znak drogowy 

skrzyżowanie. W sprawie nowego oznakowania ul. Tarasowej głos zabrał też      

G. Orłowski.  

 M. Pietrzela poinformowała, że jest możliwe nagrywanie obrad Rady Dzielnicy, 

które może być przydatne np. przy pisaniu protokołu. Kwestię nagrywania 

poddano głosowaniu: 9 osób za, 2 przeciw, 2 wstrzymało się.  

 Omówiono sprawy związane z organizowaniem akcji Sprzątamy Sławin.                    

M. Tarkowska poinformowała, że z-ca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska 

UM Lublin będzie uczestniczyć w spotkaniu z Zastępcą Prezydenta A. 

Szymczykiem, gdzie będą uzgodnione szczegóły dotyczące organizowania takich 

akcji w dzielnicach Lublina. J. Mach zaproponowała, aby termin akcji był ustalony 

najwcześniej dwa tygodnie po świętach wielkanocnych. B. Kamieńska – 

Krzowska wniosła, aby włączyć mieszkańców dzielnicy do akcji a D. Wójcik 

zwróciła uwagę aby zapewnić odbiór zebranych odpadów. 

 B. Kamieńska – Krzowska podziękowała radnej J. Mach za skuteczną interwencję 

w sprawie odśnieżania chodnika przy ul. Sławinkowskiej. 

 R. Osiak poinformował, że niestety nie był odśnieżany chodnik wzdłuż                         

ul. Sławinkowskiej na odcinku od Stacji Chemiczno – Rolniczej do                        

Al. Warszawskiej. Poinformował też, że było bardzo dużo zgłoszeń w sprawie 

dziur     w nawierzchni utwardzonej ul. Skowronkowej. 

 J. Mach poinformowała Radę, że interweniowała w sprawie napraw doraźnych tej 

ulicy, bocznych ulic od ul. Północnej oraz ul. Mgielnej. 

 Wysłano pismo Rady do Policji w sprawie propozycji działań w związku                          

z nieprzestrzeganiem przez kierowców ograniczeń prędkości na                                       

ul. Sławinkowskiej. 

 Otrzymano ze Straży Miejskiej – Sprawozdanie dzielnicowego za rok 2020. 

 M. Pietrzela poruszyła problem smogu w dzielnicy. S. Stadnicki stwierdził,           

że węgiel tani ma dużą zawartość siarki i małą kaloryczność. Dlatego unoszą się 

kłęby dymu podczas spalania.  
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 Omówiono kwestię niewłaściwego parkowania dużych samochodów na                     

ul. Kaskadowej. S. Stadnicki zadeklarował, że będzie interweniował. 

 S. Stadnicki poinformował, że w związku z tym, że ul. Zielone Wzgórze                   

i Wędrowna są już ulicami gminnymi będą prowadzone akcje dotyczące 

wyegzekwowania właściwego parkowania pojazdów. Na razie z pouczeniami        

a później z mandatami. 

 Do propozycji montażu luster w ul. Sławinkowskiej na zakrętach obok Ogrodu 

Botanicznego Rada wróci po pandemii. 

 

Ad. 5. Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 wymienił liczną otrzymaną i wysłaną korespondencja, którą przesłano 

sukcesywnie do wiadomości członkom Rady. Poinformował, że pisma i maile 

zostaną omówione przy kolejnych punktach posiedzenia;  

 odbyło się posiedzenie Zarządu poświęcone sprawom bieżącym dzielnicy               

i otrzymanej korespondencji, odbierano korespondencję oraz aktualizowano 

strony internetowe Dzielnicy; 

 kontynuowano rozpoznania związane z propozycją oświetlenia ciągu pieszego od 

ul. Altanowej do ul. Relaksowej (obok boiska) oraz analizowano sprawę 

planowanej budowy zespołu budynków wielorodzinnych obok Ogrodu 

Botanicznego. 

 Otrzymano informację z Wydziału Planowania UM o wyłożeniu do publicznego 

wglądu projektu mpzp m. Lublin – część ID - Szerokie w dniach 1-31.03.2021, 

który obejmuje też niewielką południowo-zachodnią część dzielnicy Sławin – 

obszar pomiędzy ul. Deszczową, rzeką Czechówką, ul. Główną i granicą miasta. 

Osoby chętne do dyskusji publicznej w dniu 32.03.2021 powinny się zgłosić do 

26.03.2021. Komunikat zostanie umieszczony na stronie dzielnicy. 

Ad. 6 Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

Otrzymano maila od mieszkanki ul. Sławinkowskiej z prośbą o zajęcie przez Radę 

Dzielnicy stanowiska w sprawie planowanej budowy zespołu budynków 

wielorodzinnych obok Ogrodu Botanicznego. M. Olszewicz - Wątorska 

przedstawiła przygotowaną na prośbę Zarządu analizę tego zamierzenia. Po 

dyskusji Rada negatywnie oceniła propozycję tej inwestycji. Zostanie 

przygotowane pismo ze stanowiskiem Rady w tej sprawie. 

 

Ad. 7 

Otrzymano pismo z UM w sprawie przedstawienia propozycji zadań sportowych           

na terenie dzielnicy w okresie wakacyjnym zgodnych z projektem „Aktywny Lublin”         

z ostatniej edycji BO. Poniżej propozycje członków Rady: 

 M. Jankowski: turniej piłkarski, gra terenowa dotycząca poznania dzielnicy   

(np. Ogród Botaniczny, Skansen), wspólny jogging z możliwością wzięcia 

psów na spacer,  

 P. Bielawski: zorganizowanie spotkania w lesie przy ul. Skowronkowej,  

połączone ze sprzątaniem lasu, 
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 D. Wójcik: nordic walking (poinformowała, że większość zajęć ma się odbywać 

w AZS – trzeba z nimi ustalić co będzie możliwe do zorganizowania w 

dzielnicy), 

 M. Pietrzela: organizacja warsztatów rolkarsko – wrotkarskich w formie 

szkółki,  

 G. Orłowski: jogging, bieganie – trening otwarty,  

 J. Mach: rajdy rowerowe, treningi połączone z akcją walki z otyłością,  

 G. Orłowski: treningi na boisku. 

 

Ad. 8 

 Oświetlenie ciągu pieszego od ul. Altanowej do ul. Relaksowej (obok boiska). 

Otrzymano odpowiedź z ZDiM na zapytanie Rady w sprawie możliwości realizacji             

i wyceny oświetlenia -  wstępna wycena (ok. 40 tys. zł), brak możliwości realizacji             

w bieżącym roku zasilenia tego oświetlenia z sieci energetycznej od ul. Altanowej         

(w związku z  nieprzekazaniem oświetlenia na tej ulicy przez TBS - termin do końca 

roku 2021). 

Z. Rzączyńska poinformowała, że na ul. Podleśnej (Natalin) są zamontowane latarnie 

fotowoltaiczne ze śmigłem. Oświetlają ulicę na skrzyżowaniach i dobrze spełniają 

swoją funkcję. 

 

 Realizacja przejazdów rowerowych 

Z WURDiM UM otrzymano informację o zakresie projektu wyznaczenia przejazdu 

rowerowego przez ul. Zielone Wzgórze a z  ZDIM otrzymano pismo o możliwości 

realizacji i wycenie tego przejazdu (odpowiedzi na zapytanie Rady). Zadanie możliwe 

do realizacji  – wycena 20 tys. zł, ale może trzeba będzie zrealizować dodatkowe 

prace 

Z WURDiM UM otrzymano informację o braku możliwości realizacji przejścia 

rowerowego przez ul. Relaksową (odpowiedź na zapytanie Rady). 

Uzgodniono, że na następnym posiedzeniu Rady istotna część rezerwy celowej 

będzie rozdysponowana. 

 

Ad.9.   

J. Jabłoński poprawił część dokumentów na stronie internetowej rady dzielnicy 

Sławin aby były czytelne dla osób niepełnosprawnych. Uzgodniono zapisy informacji 

dla UM o dostępności architektonicznej siedziby Rady dla osób z ograniczeniami. 

 

Ad. 10. 

M. Pietrzela zgłosi naprawę studzienki w ulicy Ducha (jak się skręca w lewo z ul. 

Willowej). Omówiono temat dojazdu do parku linowego. 

R. Osiak poinformował o piśmie z Fundacji Inside Out w sprawie badań potrzeb 

kulturalnych mieszkańców dzielnicy. 
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Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 21.14. 

 

Protokołowała: Monika Tarkowska (-) 

Załączniki: 

1. Lista obecności członków RD Sławin na XXIII posiedzeniu w dniu 01.03.2021 r. 

2. Lista gości na XXIII posiedzeniu w dniu 01.03.2021 r. 

3. Porządek XXIII Posiedzenia RD Sławin w dniu 01.03.2021 r. 

4. Głosowanie nad przyjęciem porządku XXIII posiedzenia. 

5. Głosowanie nad przyjęcie protokołu z obrad XXII posiedzenia RD Sławin. 

 

Protokół zatwierdzony w dniu 12.04.2021. 

Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 
                (-) 
Małgorzata Pietrzela 

 


